

TENTATIF
MAJLIS PERASMIAN PUSAT PENGILANGAN BAHARU BUBBLES O2 SDN BHD
OLEH YB DATUK EWON BENEDICK,
MENTERI PEMBANGUNAN USAHAWAN DAN KOPERASI (KUSKOP)

22 OGOS 2024, LOT 18308, KAMPUNG KANCHONG, RANTAU, NEGERI SEMBILAN

Masa	Atur Cara
09:30 AM	Ketibaan Tetamu Ketibaan semua tetamu di perkarangan Kompleks Al- Ammar dan Pendaftaran Media bermula di Dewan Makan.
10:00 AM	Ketibaan VIP dan tetamu kehormat Ketibaan YB Menteri Datuk Ewon Benedick dan delegasi di perkarangan Kompleks Al- Ammar.
10:05 AM	Majlis Bermula Majlis bermula dengan lawatan ke Sumber Air BubblesO2 (Telaga) dan bergerak ke Dewan Majlis iaitu di dalam Kilang Bubbles O2 untuk Majlis Perasmian.
10:15 AM	Ketibaan Semua Tetamu di Dewan Majlis ** Perarakan masuk VIP dan nyanyian lagu <i>Negaraku</i> .
10:20 AM	Ucapan Pembukaan Ucapan pembukaan oleh MC untuk mengalu-alukan para tetamu dan VIP.
10:25 AM	Bacaan Doa Bacaan doa oleh En Ahmad Zahid.
10:30 AM	Ucapan Alu-Aluan Ucapan alu-aluan oleh Tuan Haji Arifin, Pengerusi Eksekutif Bubbles O2 Sdn Bhd.
10:40 AM	Perkongsian Perjalanan Bubbles O2 Ucapan oleh Cik Ain Azizah, Pengarah Urusan Bubbles O2 Sdn Bhd.
10:50 AM	Tayangan Video Montaj Perjalanan Bubbles O2 Tayangan video yang memaparkan perjalanan Bubbles O2 Sdn Bhd.
11:00 AM	Ucapan YB Menteri & Perasmian Ucapan perasmian oleh YB Datuk Ewon Benedick, Menteri Pembangunan Usahawan dan Koperasi.
11:10 AM	Upacara Tandatanganan Plak Perasmian YB Menteri menandatangani plak perasmian.

- 11:15 AM** **Penyampaian Penghargaan kepada Agensi**
Penyampaian penghargaan kepada wakil dari PERNAS, SME Corp, dan SME Bank.
Sesi bergambar bersama wakil agensi.
- 11:20 AM** **Acara Perasmian (Gimik Memotong Reben)**
YB Menteri dan wakil agensi melaksanakan gimik perasmian dengan memotong reben di laluan masuk ke ruang *Production Line*.
- 11:25 AM** **Lawatan ke *Production Line***
Lawatan ke ruang pengeluaran BubblesO2 dan penjelasan mesin- mesin baharu (automated).
- 11:30 AM** **Penutup Majlis & Sidang Media**
Sidang media diadakan di sebelah kanan pentas.
Tetamu dijemput menjamu selera di Dewan Makan.
- 12:00 PM** **Majlis Bersurai**

Nota: Sekiranya cuaca kurang memuaskan (hujan), majlis akan bermula dari Atur Cara bertanda ** pada jam 10:00 AM dan semua tetamu diminta berkumpul di Dewan Majlis iaitu di dalam Kilang Bubbles O2. Pendaftaran Media juga akan diadakan di dalam Dewan Majlis.